
Protokół Nr XLVII/10

             z sesji Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 10 listopada 2010 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie.
Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 12.50.

W sesji  uczestniczyło  15  radnych,  sołtysi,  dyrektorzy  szkół,  kierownicy  jednostek 
organizacyjnych gminy (listy obecności - w załączeniu), Wójt Gminy oraz pracownicy 
Urzędu.
Otwarcia ostatniej sesji V kadencji samorządu oraz powitania uczestników dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy, Pan Marcin Dziewit.
Stwierdził ponadto quorum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał.

Na  wniosek  Wójta  Gminy   wprowadzono  jednogłośnie  do  porządku  obrad  dwa 
projekty uchwał;  w punkcie 11: „w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego” i w punkcie 12: „w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Gnojno na 2010 rok”.

Porządek  obrad,  odczytany  przez  przewodniczącego  obrad,  przedstawia  się 
następująco:

1. Otwarcie sesji i powitanie uczestników.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.
5. Informacja  o  pracy  stałych  komisji  Rady  Gminy  Gnojno  w  okresie 

międzysesyjnym.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/178/10 Rady Gminy 

Gnojno z dnia 28 stycznia 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  współdziałania  międzygminnego  dotyczącego 
wspólnej  realizacji  projektu  pod  nazwą:  „Instalacja  systemów  energii 
odnawialnej na budynkach użyteczności publicznej oraz domach prywatnych 

      w gminach powiatu buskiego i pińczowskiego”.
8.   Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.
9.   Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości oraz
      w podatku od środków transportowych.
11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru    
      podatku rolnego.
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2010 rok.
13. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2009/2010.
14. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2009 rok.
15. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych pracowników za
      2009 rok.
16. Zapytania i wolne wnioski.
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17. Zakończenie sesji.
Wymieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Przebieg obrad:

Do punktu 3-go.

                Na wniosek radnego, Pana Stanisława Wesołowskiego jednogłośnie 
odstąpiono od czytania protokołu z poprzedniej sesji.

Do punktu 4-go.

                Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, stanowiące 
załącznik  do  protokołu,  przedłożył  pełniący  funkcję  Wójta  Gminy,  Pan  Michał 
Cichocki.
Kończąc swoje wystąpienie Pan Wójt serdecznie podziękował radnym i sołtysom za 
kilka  miesięcy  wspólnej  pracy  oraz  życzył  wszystkim  kandydującym w wyborach 
samorządowych osiągnięcia jak najlepszych wyników.

Do punktu 5-go.

                 Protokół nr 45/10 z wyjazdowego posiedzenia Komisji  Rolnictwa, 
Gospodarki Żywnościowej, Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska Rady Gminy 
Gnojno, odbytego w dniu 02 listopada 2010 roku odczytał Przewodniczący Komisji, 
radny Zygmunt Boś (kserokopia protokołu - w załączeniu).
Do  stwierdzenia  zawartego  w  protokole  dotyczącego  braku  wody  z  wodociągu  w 
miejscowościach: Ruda i Wólka Bosowska odniósł się Wójt Gminy i oznajmił, że nie 
było wody, ponieważ był zakręcony główny zawór. Powodem takiego stanu rzeczy 
były nie podpisane umowy z odbiorcami.  Po podpisaniu wszystkich umów, co ma 
nastąpić w jak najkrótszym czasie, ta kwestia zostanie ostatecznie rozwiązana.
Stwierdzenie  Pana  Wójta  w  pełni  usatysfakcjonowało  Pana  Przewodniczącego 
Komisji.
Należy  nadmienić,  że  w  okresie  międzysesyjnym,  tj.  09  listopada  br.,  odbyło  się 
również  wspólne  posiedzenie  stałych  Komisji  Rady  (protokół  z  posiedzenia  -  w 
załączeniu).

Do punktu 6-go.

                 Treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/178/10 
Rady Gminy Gnojno z dnia 28 stycznia 2010 roku w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały  budżetowej  przytoczyła  pełniąca  obowiązki  Skarbnika  Gminy,  Pani  Ilona 
Piwowarska.
Pani  Skarbnik  stwierdziła,  że  podjęta  uchwała  określa  tryb  pracy  nad  projektem 
uchwały budżetowej oraz obowiązujące w tym zakresie terminy.
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W związku ze zmianą niektórych przepisów ustawy o finansach publicznych, które 
wejdą w życie z dniem 01 stycznia 2011 roku, zaszła  konieczność dokonania zmian w 
procedurze uchwalania budżetu.
Aby nie być gołosłownym Pani Skarbnik przytoczyła pierwotne brzmienie paragrafów 
uchwały podjętej w miesiącu styczniu 2010 r.
Uchwała  Nr  XLVII/218/10  została  podjęta  jednogłośnie  („za”  głosowało  15 
radnych) i stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 7-go.

                 Informacji  na  temat:  instalacji  solarów,  liczby  chętnych  oraz 
prognozowanych kosztów udzielił Sekretarz Gminy, Pan Piotr Bębas.
Pan Sekretarz nadmienił, że projekt zakłada instalację 120 solarów na terenie gminy 
Gnojno, chętnych jest dwukrotnie więcej (zestawienie – w załączeniu), wobec czego 
konieczne  będzie  opracowanie  regulaminu  określającego  czytelne  kryteria  wyboru 
mieszkańca, który będzie uczestniczył w projekcie.
Pan Wójt dodał, że załącznikiem do regulaminu winna być umowa dotycząca wpłaty 
wkładu  własnego,  która  będzie  gwarantem,  iż  mieszkaniec  nie  wycofa  się,  po  jej 
podpisaniu, z projektu.
Szacunkowy  koszt  instalacji  jednego  solara  wyniesie  dla  mieszkańca  około  4 000 
złotych.  
Uchwała Nr XLVII/219/10 w sprawie współdziałania międzygminnego dotyczącego 
wspólnej realizacji projektu pod nazwą: „Instalacja systemów energii odnawialnej na 
budynkach  użyteczności  publicznej  oraz  domach  prywatnych  w  gminach  powiatu 
buskiego i pińczowskiego” w głosowaniu jawnym została podjęta jednogłośnie („za” 
głosowało 15 radnych) i wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu.

Do punktu 8-go.

                 Z treścią projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 
nieruchomości zapoznała zebranych p.o. Skarbnika Gminy, Pani Ilona Piwowarska.
Poinformowała ponadto, że projekt zakłada 5% wzrost stawek podatku w stosunku do 
stawek obowiązujących w roku 2010.
W  związku  z  faktem,  że  rzeczony  projekt  uchwały  był  przedmiotem  wspólnego 
posiedzenia stałych komisji Rady, odbyło się głosowanie jawne, w wyniku którego 
„za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.
Uchwała Nr XLVII/220/10 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 

Do punktu 9-go.

                 Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych 
odczytała p.o. Skarbnika Gminy, Pani Ilona Piwowarska.
Analogicznie, jak w punkcie 8, projekt zakłada 5% wzrost stawek.
„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.
Uchwała Nr XLVII/221/10 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu.
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Do punktu 10-go.

                 Projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości oraz w 
podatku od środków transportowych przedłożyła p.o.  Skarbnika Gminy, Pani Ilona 
Piwowarska.
Projekt  zakłada,  że  właściciel  gospodarstwa  rolnego  będzie  płacił  podatek  od 
nieruchomości tylko od budynku mieszkalnego, natomiast budynki gospodarcze będą 
z podatku zwolnione.
„Za” podjęciem uchwały Nr XLVII/222/10,  stanowiącej wraz z uzasadnieniem 
załącznik do protokołu, głosowało 15 radnych.

Do punktu 11-go.

                 Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego odczytała Pani Ilona Piwowarska.
Stawka rzeczonego podatku została obniżona do kwoty 85 zł z 1 ha przeliczeniowego; 
stawka bazowa ogłoszona przez GUS  wynosiła 94,10 zł.
„Za” podjęciem uchwały Nr XLVII/223/10,  stanowiącej wraz z uzasadnieniem 
załącznik do protokołu, głosowało 15 radnych.

Do punktu 12-go.

                  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2010 rok 
przedstawiła Pani Ilona Piwowarska.
Poinformowała  o  dokonanych zmianach  dochodów i  wydatków w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach.
Odnosząc się do kwestii poruszonej przez radnego, Pana Stanisława Wcisło dotyczącej 
dokonania przesunięcia kwoty 7.500 zł w obrębie paragrafów 4010 do 4170 – Pani 
Skarbnik wyjaśniła, iż taka zmiana była konieczna, ponieważ w Szkole Podstawowej 
w Kosterze została zatrudniona sprzątaczka w ramach prac interwencyjnych, a kwota 
7.500 zł stanowi jej całoroczne wynagrodzenie.
Uchwała  Nr  XLVII/224/10  została  podjęta  jednogłośnie  („za”  głosowało  15 
radnych) i wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu.

Do punktu 13-go.

                Informację  o  stanie  realizacji  zadań oświatowych oraz  wynikach 
sprawdzianu i egzaminu w szkołach podstawowych i gimnazjum w roku szkolnym 
2009/2010  przedstawiła  Pani  Stanisława  Sikora,  Kierownik  GZOS  (informacja 
stanowi załącznik do protokołu).

Dyskusja, opinie, komentarze:

- radny Stanisław Wcisło – dla mnie niepokojąco brzmi stwierdzenie zawarte
  w informacji, że: „uczniowie, którzy słabo napisali sprawdzian pochodzą z rodzin
  bardzo zaniedbanych, dla których oceny i nauka nie ma znaczenia, a kontakty
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    ze szkołą są raczej znikome. Brak zainteresowania ze strony rodziców jest małą
    motywacją do nauki.” (koniec cytatu).
    Myślę, że w tej sprawie powinny być podjęte odpowiednie działania zarówno
    ze strony gminy, nauczycieli, jak i radnych, bo nie ma nic gorszego, jak brak
    zainteresowania rodziców tym, jakie wyniki w nauce osiągają ich dzieci.
    Mam na uwadze przede wszystkim dzieci uzdolnione, których potencjał, przez takie
    właśnie zaniedbania, nie jest w pełni wykorzystany.

-  Kierownik GZOS – chodzi o to, że słabo napisany sprawdzian przez niektórych 
   uczniów rzutuje na ogólny wynik szkoły.

- Przewodniczący Rady Gminy – być może jest to kwestia niefortunnego 
   sformułowania, ale takie przypadki się zdarzają.
   Proszę o wypowiedzi dyrektorów szkół, szczególnie w kwestii projektu budżetu.

- Dyrektor Gimnazjum, Pani Lucyna Laskowska – ze swojego długoletniego
  doświadczenia pedagogicznego wiem, że przypadki, kiedy rodzice nie interesują 
  się dziećmi i unikają kontaktów ze szkołą, nie są jednostkowe.

- radny Piotr Terlecki - w informacji brak jest danych o uczniach, którzy osiągnęli 
  maksymalny wynik ze sprawdzianu.

- Przewodniczący Rady Gminy – moim zdaniem radni, a przede wszystkim  
  członkowie Komisji Oświaty, powinni uczestniczyć w przygotowaniu takiej 
  informacji i formułować zawarte w niej treści.

- Dyrektor Gimnazjum – odnośnie sprawdzianu - jeżeli nie będzie ogólnego nakazu,
  że uczeń musi osiągnąć z każdego egzaminu gimnazjalnego minimum 30 %, ani
  nauczyciel, ani rodzic nie jest go w stanie zmotywować do osiągania lepszych
  wyników.

- Przewodniczący Rady Gminy – może odbiegnę od tematu wyników i skorzystam
  z okazji, aby serdecznie pogratulować pozyskiwania środków unijnych na edukację
  najmłodszych.
  Gratulacje należą się przede wszystkim Pani Dyrektor Danucie Cesarz.
  Myślę, że takie inicjatywy będą wspierane przez przyszłe władze gminy.

- radny Stanisław Wcisło – ja również chciałbym podziękować Panu Wójtowi 
  i dyrektorom szkół za zaangażowanie w organizację zawodów sportowych 
  w Balicach. Takie przedsięwzięcia są potrzebne, bo wyzwalają w dzieciach 
  pozytywne emocje.

- Wójt Gminy – chciałbym poinformować, bo nie przedstawiłem tego
   w sprawozdaniu, że w Kosterze zakończono remont sali gimnastycznej, a 
   w Gimnazjum w Gnojnie odbyło się robocze spotkanie członków LGD „Białe Ługi”,
   która to organizacja współuczestniczy w pozyskiwaniu środków unijnych.
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- radna Renata Boksa – korzystając z okazji, że w sesji uczestniczą dyrektorzy szkół-
  proszę Pana Wójta o przybliżenie spraw związanych z oświatą w kontekście
  projektu budżetu na 2011 rok.

- Wójt Gminy – do 15 listopada br. musimy przekazać roboczy projekt budżetu
  Przewodniczącemu Rady Gminy i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Kielcach.
  Budżet musi być zrównoważony, o czym informowaliśmy na dzisiejszej sesji przy
  podejmowaniu uchwał.
  Oszczędności należy szukać wszędzie.
  Do informacji, którą przedstawiła Pani Kierownik, dołączone jest rozliczenie
  wydatków budżetowych w szkołach na terenie Gminy Gnojno za 2010 rok, z którego
  wynika, że co roku dokładamy do utrzymania szkół z budżetu gminy kwotę 1.167.917 
  złotych.
  Biorąc pod uwagę wszelkie wyliczenia, gmina nie jest w stanie udźwignąć takiego
  ciężaru w kolejnych latach.
  To nie oznacza, że oszczędności będziemy szukać tylko w szkołach. Oszczędności
  będą poczynione we wszystkich jednostkach organizacyjnych i w Urzędzie Gminy.
  W związku z tym rozpocznie się długofalowy proces, związany z naprawą finansów
  Gminy, którego efekty będą widoczne w przyszłości.
  Należy wobec tego wszystkim otwarcie powiedzieć, jak wygląda sytuacja i z czym
  należy się zmierzyć. 
  Aby tego dokonać należy powołać zespół, składający się z przedstawicieli szkół,
  pracowników GZOS, radnych, sołtysów, związków zawodowych i mieszkańców.
  Trzeba sobie bowiem zdawać sprawę z tego, ze gmina nie jest w stanie dokładać 5 
  milionów złotych w ciągu kadencji na utrzymanie szkół, bo mówiąc obrazowo
  są to niezrealizowane inwestycje, takie jak kanalizacja, drogi, oświetlenie uliczne itd.
  Zdaję sobie sprawę z tego, że będzie to proces trudny i złożony, ale innego 
  rozwiązania nie ma. Być może po konsultacji okaże się, że szkoły trzeba będzie
  przekształcić i będą je prowadzić stowarzyszenia. Być może trzeba będzie podjąć
  inne kroki,; tego na dzień dzisiejszy nie wiemy.
  Jedno jest pewne – kryteria przy podejmowaniu ostatecznej decyzji muszą być jasne
  i czytelne. 
          Na potwierdzenie swojej wypowiedzi Pan Wójt przytoczył dane z rozliczenia 
wydatków budżetowych w szkołach, które stanowi załącznik do protokołu.
Pani  Lucyna  Laskowska,  Dyrektor  Gimnazjum  zgłosiła  uwagę  do  rozliczenia  i 
stwierdziła,  że wymienione kwoty dotyczące gimnazjum nie zgadzają się  ze  stanem 
faktycznym; dotyczy to m.in. remontów oraz subwencji na 1 ucznia niepełnosprawnego.
Pani  Dyrektor  oznajmiła,  że  część  środków na  remonty  pochodziła  z  MEN oraz  z 
budżetu gimnazjum.
Wójt  Gminy  skonstatował,  ze  po  to  jest  dyskusja,  aby  wyeliminować  wszelkie 
niedociągnięcia.
W celu wyjaśnienia rozbieżności głos zabrała Pani Maria Dworak, Główny Księgowy 
GZOS i  poinformowała, w jaki sposób wylicza subwencję oświatową. Jest to średnia 
arytmetyczna,  wyliczona  po  podzieleniu  otrzymanej  kwoty  subwencji  prze  liczbę 
uczniów.
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Z  takim  wyliczeniem  nie  zgodziła  się  Pani  Dyrektor  twierdząc,  że  subwencja  na 
jednego ucznia niepełnosprawnego jest wyższa.
Pan Wójt przyznał rację Pani Dyrektor, ale oznajmił, że generalnie rzecz ujmując nie 
zmienia to skali problemu.
Radny Stanisław Wcisło zaproponował, aby odłożyć ten niewątpliwie ważny temat na 
później i nie psuć dobrej atmosfery podczas ostatniej sesji tej kadencji.
Natomiast Pan Wójt powiedział, że w żadnym razie nie chciał zaogniać sytuacji, ale nie 
chciał również pewnych spraw „zamiatać pod dywan”.
Stwierdził ponadto, że rozumie pytanie Pani Renaty, bo to na przyszłą Radę i Wójta 
Gminy spadnie ten problem.
             Przed przerwą w obradach głos zabrała pani Anna Siekańska – Błachut, 
konsultant  rodzinny  w  PCPR  w  Busku-Zdroju  i  poinformowała  zebranych  o 
działalności  Centrum,  zwróciła  się  do  radnych  i  sołtysów  z  prośbą  o  zgłaszanie 
przypadków, w których dochodzi do przemocy wobec dzieci  oraz przekazała „Żółte 
karty”.
Przekazała obecnym wiedzę na temat szerokiego spectrum usług, jakie potrzebującym 
oferuje PCPR.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15-minutową przerwę w obradach.

Do punktu 14-go.

                  Informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych radnych 
Gminy  Gnojno za  2009  rok  przedstawił  Przewodniczący  Rady  Gminy,  Pan  Marcin 
Dziewit (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Do punktu 15-go.

                 Informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych pracowników 
samorządowych i kierowników jednostek organizacyjnych gminy za rok 2009 odczytał 
Sekretarz Gminy, Pan Piotr Bębas (informacja - w załączeniu).

Do punktu 16-go.

                 Podziękowania Wojewody Świętokrzyskiego dla wszystkich radnych za trud 
dotychczasowej pracy, wyrażone w formie pisemnej, odczytał Przewodniczący Rady 
Gminy (pismo - w załączeniu).
                Następnie Pan Przewodniczący przytoczył treść wniosku Przewodniczącego 
Komisji Rolnictwa, Pana Zygmunta Bosia o wprowadzenie do porządku obrad punktu 
dotyczącego remontu drogi powiatowej Skadla - Bronina (pismo - w załączeniu).
Do  odpowiedzi  na  przedmiotowe  pismo  zobligowany  jest  adresat  czyli  Powiatowy 
Zarząd  Dróg  w Busku-Zdroju,  co  jak  wynikało  z  wypowiedzi  radnego ma wkrótce 
nastąpić.

Wnioski, zapytania, sugestie:
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- radna Maria Jabłońska apelowała, w imieniu mieszkańców, do Wójta Gminy i radnych 
przyszłej kadencji o ogłoszenie konkursu na stanowisko Dyrektora SP ZOZ w Gnojnie 
oraz zatrudnienie lekarza internisty i kardiologa;
- radny Tomasz Pasternak wnioskował do Wójta Gminy o poinformowanie radnych, z 
miejscowości  w  których  będzie  budowany  chodnik  w  ramach  modernizacji  drogi 
wojewódzkiej Nr 765 Chmielnik - Osiek, o terminie wizyty projektanta;
- sołtys z Pożóg sugerował,  że Pan Wójt nie odniósł się w swoim sprawozdaniu do 
kwestii dowozu piasku na drogi gminne;
- sołtys z Zagród zwrócił się z pytaniem, czy będzie wożony kamień.
         Do zgłoszonych wniosków odniósł się Wójt Gminy i stwierdził m.in., że:
-  Pani radna ma racją, ale urzędujący Dyrektor SP ZOZ poinformował go, że na obecną 
chwilę  nie  jest  w stanie  zatrudnić  lekarzy  w Ośrodkach Zdrowia na  terenie  gminy, 
ponieważ nie ma chętnych.
Nie ulega wątpliwości, że Ośrodki Zdrowia muszą zwiększyć dostępność pacjentów do 
usług medycznych. Po to między innymi został wydłużony czas pracy tych placówek.
Sprawa konkursu to zadanie dla przyszłych władz gminy;
-   projektant  dokonał  tylko  wstępnego  rozeznania  problemu  w  terenie,  nie  robił 
natomiast  żadnych  pomiarów.  Pan  Wójt  obiecał,  że  zobliguje  projektanta  aby  o 
następnej wizycie poinformował co najmniej z tygodniowym wyprzedzeniem.
Dodatkowych informacji na ten temat udzieliła Pani Halina Skwark, p.o. Kierownika 
Referatu Inwestycji.
Pan Wójt zobowiązał Panią Skwark do sporządzenia notatki służbowej z dokonanych 
ustaleń  i  przesłanie  jej  wszystkim  sołtysom.  Notatka  ma  być  potwierdzona  przez 
projektanta;
-  dopóki  nie  zostanie  rozdysponowany  piasek  z  solą,  składowany  obok  remizy  w 
Gnojnie, Urząd Gminy nie złoży dodatkowego zamówienia;
- kamień będzie wożony do przyszłego tygodnia zgodnie z wykazem.
          Przed zakończeniem sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował radnym i 
sołtysom za cztero-letnią współpracę oraz życzył wszystkiego najlepszego.
Wójt  Gminy,  Pan  Michał  Cichocki  również  podziękował  wszystkim  za  owocną 
współpracę: w imieniu swoim, Wicestarosty Buskiego i Marszałka Województwa.
Radnym i sołtysom życzył, aby w przyszłej kadencji udało im się jak najwięcej zrobić 
dobrego dla społeczności lokalnej.
W imieniu radnych życzenia Panu Wójtowi złożyli:  Pan Stanisław Wcisło oraz Pan 
Wincenty Krawczyk.
Zwieńczeniem sesji była symboliczna lampka szampana.
Do punktu 17-go.

                 Zamknięcia XLVII sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy, Pan Marcin 
Dziewit.

Na tym protokół zakończono i podpisano.-

Protokolant:                                                                          Przewodniczący obrad:
B.Czarnecka                                                                              Marcin Dziewit 
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